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Det skal velges fem faste medlemmer, samt tre varamedlemmer til Landsrådet.  
Valgkomiteen har lagt frem 13 kandidater til medlemmer av Landsrådet. 

Kandidatene:  
 

1. Elina Ulrika Espeland 
2. Filip Hovland (gjenvalg) 
3. Helene Sofie Solum 
4. Håkon Johannes Lindheim Slettevold 
5. Ingvild Østby 
6. Johannes Teistedal Vikre (gjenvalg)      
7. Knut Leirgul (gjenvalg) 
8. Linda Elise Breiteig Bakke (gjenvalg) 
9. Marius Zerle Thesen 
10. Mathea Jensen  
11. Tove Karin Hansen 
12. Håkon Norbye* 
13. Marcus Reiersen Mossberg* (gjenvalg) 

*Lederkandidatene stiller til valg som medlem av landsrådet dersom de ikke blir valgt som 
leder.  
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Elina Ulrika Espeland 
 
Fødselsår: 2000 
Kommer fra: Stavanger 
Bor: Oslo 
 
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring:  
Nå er jeg på mi andre år på lærerstudiet 5–10. trinn og har 
tidligere ha en stilling som leirsjef på KonfCamp Skjærgårds. 
Før jeg begynte med studiene gikk jeg to år på Bibelskolen i 
Grimstad.  
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd?:  
Det er viktig for meg at vi gjør det vi kan for at unge får høre 
om Jesus! Jeg vil at vi skal fortsee med å legge til ree for 
gode og trygge fellesskap hvor unge kan få vokse i tro og 
møte andre kristne. I tillegg til dee heier jeg på å utruste 
unge ledere, noe jeg synes Acta allerede gjør en god jobb med 
og som jeg håper vi kan jobbe videre med! 
 
 
 
 
 
Filip Hovland (gjenvalg) 
 
Fødselsår: 2000 
Kommer fra: Gjøvik 
Bor: i Trondheim 
 
Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
Fullført grunnskole, videregående og folkehøgskole, fullfører 
Bachelorgrad i utøvende musikk våren 2024. Leder i 
Actastyret region Oppland 2015–2018, ungdomsrådsmedlem i 
Hamar bispedømme 2016–2019, innvalgt i Hamar 
bispedømmeråd fra og med januar 2024 
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd? 
Jeg har som mål å representere de som arbeider ved Actas 
grasrot i hver region, men først og fremst de områdene hvor 
man ofte kan føle seg alene i arbeidet. Mi håp for både 
ansae og frivillige, spesielt blant de unge aktuelle, er at 
rådet bygger miljø og retning hvor iver, frimodighet og aktiv 
tro på Herren Jesus Kristus bærer både synlige og usynlig 
frukter. 
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Helene Sofie Solum 
 
Fødselsår: 2004 
Kommer fra: Evenskjer i Troms 
Bor: Kristiansand 
 
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring:  
Jeg har gå teknologi og forskningsklassen på kongsbakken 
VGs og går Ansgar bibelskole nå. Jeg har vært med på Acta 
lederutvikling, ja og vokst opp på leir i Acta, både som deltaker 
og videre som leder. Acta har hjulpet meg til å vokse mye i tro. 
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd?  
Jeg vil at Acta skal være en plaform hvor alle kan føle seg 
velkommen og se. 
 
 
 
Håkon Johannes Lindheim Slettevold 
 
Fødselsår: 2002 
Kommer fra: Fredrikstad 
Bor: Trondheim 
  
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring:  
Agronom fra Tomb VGS, Bare bibel på GUS, styremedlem og 
leder i Acta Østfold i flere perioder, Acta Lederutvikling 2019–
21, ettåring i Norkirken Trondheim Salem. 
  
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd?  
Å kunne gi tilbake av min kunnskap og erfaringer for å 
videreutvikle Acta. Blant mye annet har leir betydd mye for 
oppveksten min, og jeg tror at Acta gjør et veldig viktig arbeid 
blant barn og unge. 
Både Normisjons og Actas visjoner er noe jeg brenner for, og 
jeg tror at jeg har noe å komme med inn i landsrådet for 
nettopp det. 
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Ingvild Østby 
 
Født: 2002 
Kommer fra: Aurskog-Høland 
Bor: i Alta 
 
Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
Har gå på Kongshaug musikkgymnas utenfor Bergen, gikk 
idre på Bibelskolen i Grimstad, og TT-linja mens jeg jobba 
som eåring i Acta sentralt.  
 
Hva er viktig for deg som medlem i Actas landsråd? 
Jeg har vokst opp i Acta og brenner veldig for leirarbeid og at 
barn og unge skal møte Jesus! Jeg bor nå i Alta og jobber 
som eåring i Acta for å drive ungdomsarbeid her sammen 
med to andre!  
Som medlem i landsrådet, ønsker jeg å see fokus på misjon 
– både Kompis i India og Bangladesh, og norsk ungdom, 
særlig i distriktene (som Nord-Norge)!  
 
 
 
Johannes Teistedal Vikre (gjenvalg)      
 
Fødselsår: 1997 
Kommer fra: Tysværvåg 
Bor: Oslo 
 
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring: 
Jeg studerer 4. året ved grunnskolelærerutdanningen til NLA 
høgskolen i Oslo. Har vært med på mye leirarbeid i både Acta 
og andre organisasjoner.  
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd? 
Eer en periode i landsrådet har jeg lært at vi har et 
potensiale knyet til utvikling av identitet i organisasjonen. 
Både gjennom medlemmer som føler seg hjemme i 
organisasjonen, men også gjennom at ansae er inneforstå 
med hva Acta er, og skal være. Jeg mener spesielt at vi må 
arbeide mot å skape en tydligere tilhørighet blant 
medlemmene våre inn mot organisasjonen. Vi bør arbeide for 
å bruke Normisjons skoler, Norkirkene og andre større 
samlingspunkt til å skape gode synergier mellom Acta og 
Normisjons-lag. Jeg tror også at både Acta og Normisjon har 
«kvaliteter» å tilby hverandre for å gå enda bedre rustet inn i 
fremtiden. 
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Knut Leirgul (gjenvalg) 
 
Fødselsår: 1997 
Kommer fra: Sandane 
Bor: Ålesund 
 
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring: 
Eg har teke trafikklærarutdanninga på Oslomet, og jobbar som 
trafikklærar på bil og tohjuling. Eg har vore mykje på leir både 
som deltakar, og eer kvart som ledar. Eg har også jobba som 
Acta-medarbeidar i region Sogn og Fjordane, i tillegg har eg 
tre sommarar vore i Acta si leirteam.  
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd? 
Eg tykkjer leirarbeid, og det å legge til ree for at barn og 
unge for gode møter med Jesus og kvarandre på leir, er viktig. 
Acta har mykje bra arbeid, og eg ønskjer å legge til ree for at 
alt det gode arbeidet som er i Acta, kan halde fram. 
 
 
 
Linda Elise Breiteig Bakke (gjenvalg) 
 
Fødselsår: 1993 
Kommer fra: Eid, Sogn og Fjordane 
Bor: Oslo 
 
Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
Grunnskulelærar, jobbar på barneskule i Oslo. Har tidlegare 
gå to år på Gå Ut Senteret.  
Frå oppveksten av har Acta vore ein viktig del av mi liv, 
disippelgjering og ledartrening. Eg har delta i barnelag og 
vore mykje med på leir i Sogn og Fjordane.  I tenåra og som ung 
vaksen fekk eg mykje erfaring som leirleiar og jobba også åe 
år i sommarteamet tilkny Acta SoF. Gjennom dee fekk eg 
leiartrening, ansvar og erfaring. Eg vart også godt kjend med 
Acta som organisasjon.Eg har no sete ei periode i landsrådet 
og det vil vere ei nyig erfaring i ein eventuell ny periode.  
 
Hva er det viktig for deg som medlem av landsrådet? 
For meg er det viktig at Acta fortset det arbeidet som 
fungerar og vidareutviklar det. Samtidig som vi vidareutviklar 
oss og tør satse på nye måtar å nå og å samle barn og unge 
på. Det er viktig at Acta skal vere ein organisasjon barn og 
unge kjenner seg heime i, får utvikle seg i og får vekse i. 
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Marius Zerle Thesen 
 
Fødselsår: 2004 
Kommer fra: Ganddal 
Bor: Ganddal 
 
Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
Videregående skole, går nå på Acta Bibelskole, erfaring i fra 
ungdomsarbeid både gjennom Acta, Den Norske Kirke og 
YoungLife 
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd?:  
Det blir viktig for meg å fremme tanken om tverrkirkelige 
samarbeid når det kommer til ungdomsarbeid, samt at vi skal 
ha fokus på å trene ungdommer til å bli gode ledere i sine 
ungdomsarbeid. 
 
 
 
Mathea Jensen  
 
Født: 1998 
Kommer fra: Haram kommune på Sunnmøre. 
Bor for tiden i en liten bygd ved Mandal. 
 
Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
Utdannet sykepleier, gå 2 år på Nordfjord folkehøgskole – 
første året som elev, andre året som stipendiat/hjelpelærer. 
Har flere års erfaring med å være leder i det kristne 
ungdomsfellesskapet hjemme på Sunnmøre (bibelgruppe, 
kor, det kristne skolelaget, krussepresident for Møre og 
Romsdal), i tillegg har jeg spesielt de siste årene vært aktiv i 
KRIK (Kristen Idreskontakt), hvor jeg blant annet har siet i 
komite og vært leirsjef.  
 
Hva er viktig for deg som medlem i Actas landsråd?  
For meg vil det være viktig å kunne bidra til å skape en god 
kultur, fylt med engasjement og kjærlighet, slik at vi som 
landsråd kan være en motiverende, trygg og stabil stab for 
våre nåværende (og kommende?) styrer, foreninger og 
medlemmer.  
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Tove Karin Hansen 
 
Fødselsår: 2000 
Kommer fra: Sandnes 
Bor: Kristiansand 
 
Utdannelse/kvalifikasjon/erfaring: 
 Gå ut senteret, leir i både nord og sør, 3 år i Forsvaret og ung 
voksen Norkirken Kristiansand. 
 
Hva er viktig for deg som medlem av Actas landsråd?:  
Jeg har lyst å være med i styret fordi jeg er engasjert i at 
barn og unge har gode kristne aktiviteter tilgjengelig. Jeg er 
selv oppvokst på leir og dee har betydd mye for min tro. Da 
jeg ble eldre og flyet til Nord-Norge fikk jeg virkelig oppleve 
verdien av å ha kristne mennesker rundt meg. En plass man 
føler seg inkludert, kan lære om Jesus og få gode venner. 
Her tror jeg actaregionene har mye å lære av hverandre, og 
derfor er også samarbeid på tvers av regionene en hjertesak 
for meg. 
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Begge lederkandidater stiller til valg som medlemmer av Landsrådet dersom de ikke blir valgt som 
leder: 
 

Håkon Norbye  

Fødselsår: 1997  
Kommer fra: Tromsø  
Bor: For øyeblikket i Stavanger, men vi flytter til Tromsø i løpet av  
våren/sommeren  

Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
 Utdannet prest ved VID Mhs. Arbeider for øyeblikket som 
feltprest i Forsvaret. Har fått lov til å være mye med som leder 
på Acta-leir i region Nord. Og de siste årene aktiv som frivillig i 
lokallaget JOIN, IMI-Kirken.  

Hva er det viktig for deg som medlem av landsrådet? 
 I vedtektene våre står det at «Landsrådet skal være 
bindeledd mellom landsmøtet og de regionale Acta-styrer, 
foreninger og direktemedlemmer». Jeg er vokst opp med at å 
møte opp 10 stykker i lokallaget var kjempemange, og de siste 
årene har jeg vært med i et lokallag hvor vi sjelden har vært 
under 100 en jevn torsdag. Lokalarbeidet vårt ser forskjellig ut 
i Acta, med ulike forutsetninger og utfordringer, men felles er 
at vi alle jobber for et fellesskap som er så grensesprengende 
godt at «barn og unge møter, følger og ærer Jesus Kristus». 
Det er mye jeg kunne nevnt som viktig for meg, men kanskje 
er det å anerkjenne dette noe jeg særlig kan trekke frem. At 
med samme mål i Jesus Kristus, vil fortsatt uttrykk og behov 
være forskjellig fra region til region 
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Marcus Reiersen Mossberg (gjenvalg) 
 

Fødselsår: 1997 
Kommer fra: Oslo 
Bor: Jessheim, Viken 

Utdannelsen/kvalifikasjon/erfaring: 
VGS, Bibelskole. Arbeidet 10 år med markedskommunikasjon og 
strategisk PR. 8 av de i Læringsverkstedet (nå Dibber), med innhold og 
markedskommunikasjon. Arbeidet der ga meg muligheten til å jobbe 
med en organisasjon i utvikling, få være deltakende i utviklingen av 
organisasjonen og ikke minst få arbeide med ansatte på tvers av Norge 
og internasjonalt. I 2022 begynte jeg i Hill & Knowlton. Her jobber jeg 
med PR, kreativitet og kampanjer, strategisk kommunikasjon og spons, 
mm. Her har jeg jobbet med noen av landets, og verdens ledende 
merkevarer med å nå unge målgrupper, forandre holdninger, skape 
engasjement og ikke minst bygge solide strategier. 

 Jeg studerte pastoralt lederskap ved Hillsong College i 2019 og kom 
tilbake til Norge hvor jeg begynte, nesten umiddelbart, som pastor for 
Unge Voksne (alderssegmentet (18–29 år) i OKS. I tillegg til dette har 
jeg sittet som medlem av landsrådet i den siste perioden og har blitt 
både imponert, og inspirert av det jeg har sett og fått være med på. 
Summen av all denne erfaringen ser jeg for meg kan komme godt med 
som leder av landsrådet. 

Hva er det viktig for deg som medlem av landsrådet? 
Som leder av landsrådet vil det være viktig for meg å spille på styrkene 
våre og bruke strategien vår til å foredle det som fungerer godt i Acta 
på konsept og organisasjonssiden. Vi skal være frimodige, men operere 
trygt i fremgangsmetode. Vi skal være nytenkende, men ikke gi slipp på 
det som gjør oss til Acta. Det er viktig for meg at alle medlemmer i 
organisasjonen kan kjenne på en trygg tilhørighet innad i Acta, og at de 
kan være stolte av det vi gjør og det de er en del av. Det er også veldig 
viktig for meg at vi kjenner på at vi kan representere vår tro godt, og at 
troen på Jesus ikke bare blir noe vi leverer, men noe vi lever. 

 


